

Double Sided Print, Black and White Copy

Your Aria charging case and earbuds have built in rechargeable batteries for convenient wireless use. Be sure to fully charge the batteries before initial use or when the wireless earbuds have not been used for an extended period of time.

ACTIVATING YOUR NANO EARBUDS

- 1 To power on, take the earbuds out of the charging case or press and hold the left and right earbuds' multifunction button for 3 seconds.
- 2 To power off, put the earbuds into the charging case or press and hold the left and right earbuds' multifunction button for five seconds.

BLUETOOTH® PAIRING

Earbud to Earbud Pairing
Take the earbuds out of the charging case or press and hold the left and right earbuds multifunction button for 3 seconds until the red and blue lights flash alternatively. The earbuds will enter pairing mode and the primary earbud will continue flashing red and blue while the secondary earbud will flash slowly, indicating that the earbuds are paired successfully.

Pairing to Your Phone or Bluetooth® Device
Enable the Bluetooth® function on your phone or device. Note that the method will differ depending on your Bluetooth® device. Apple phones will automatically search for earbuds. For Android phones, you will need to manually search for a Bluetooth® device. When the 'Aria' earbuds are found by your phone/device, click on 'Aria' to complete pairing. The earbuds will sound prompt 'Connected' when pairing is successful.

Mono Mode Pairing
The two earbuds can be paired with the Bluetooth® device separately. Follow the pairing instruction in the previous step, to pair one earbud separately.

Note: The next time the earbuds are powered on, they will automatically connect the previously connected phone/device.

USING YOUR ARIA EARBUDS

- 1 To pause and play audio, momentarily click the left and right earbuds' multifunction button once.
- 2 While playing music, press the left earbud's multifunction button 3 times to raise volume, and press the right earbud's multifunction button 3 times to lower the volume.

- 3 While playing music, press the right earbud's multifunction button twice to advance to the next track/song, and press the left earbud's multifunction button twice to go to the previous track/song.
 - 4 To answer incoming phone calls, click the left and right earbuds multifunction button.
 - 5 To end the call, press the left and right earbuds multifunction button.
 - 6 To reject a call, long press the left and right earbud multifunction button for 2 seconds.
 - 7 Press the left and right earbud's multifunction button for 2 seconds to enable Siri on an iPhone.
- Note: When the battery on the earbuds are low, a tone will be played every 30 seconds until the headset is powered off.*

CHARGING YOUR EARBUDS

Charging the Charging Case
Connect the USB charging cable to a USB power adapter or other USB charging port. Then plug the other end of the cable into the charging case's port. The battery charging status will be displayed on the case's LED display. The case is fully charged when '100' is displayed.

Charging the Earbuds
Ensure that the earbuds are placed in their correct L and R slots of the case. So long as the case is charged, it will charge the earbuds without needing to be connected to a power supply.

USEFUL TIPS

- Performance can be affected by the environment or when the earbuds become discharged.
- Interruption can be caused by obstacles between the earbuds and the Bluetooth® device, by wi-fi or other high frequency signals, or if the earbuds are brought out of range of the Bluetooth device (approx. 33 ft).
- To maintain healthy battery performance, charge the charging case (and earbuds) periodically, if not in use.

SAFETY AND CARE INSTRUCTIONS

Failure to follow these safety instructions can lead to fire, electrical shock, personal injury, property damage or damage to this unit. Make sure to read this entire manual before initial use.

- Do not use earbuds in high-traffic areas or environments where accidents could occur as a result of inattention or slowed reaction.
- Do not use this unit for anything other than its intended use.
- Keep the unit away from heat sources and direct sunlight.
- Do not expose the unit to extremely high or low temperatures.
- Do not let the unit come in contact with water or any liquid. If it becomes wet, immediately unplug from the power source.
- Do not use the unit if damaged. To ensure safety, repairs should only be performed by a qualified technician.
- When fully charged, disconnect from charging source.
- Place the unit on a flat, sturdy surface during charging.
- Keep the unit out of reach of children as this product is not a toy.

FCC CAUTION

Any changes or modifications not expressly approved by the part responsible for compliance could void this user's authority to operate the equipment. This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful inetrference, and (2) this device must accept any interference received, including inference that may cause undesired operation.

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular instalation. If this equipment does not cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

FCC RADIATION EXPOSURE STATEMENT:

This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled eviornment. This transmitter must not be co-located or operating in conjunction with any other antenna or transmitter.

ONE YEAR WARRANTY

Xtreme warrants its products for one year against defects in manufacturing under regular consumer use with original receipt of retail purchase. We believe in our products and want to provide you with a replacement, if needed, but we have to know about the problem while the product is still under warranty. If you discover a defect covered by this warranty, please contact us about receiving a replacement. In order to use the products warranty the customer must provide proof of the retailers receipt.

*Any customers outside of the U.S. will be responsible for shipping and handling charges if a replacement is required that is not due to a manufacturing defect. If there is not a manufacturing defect, shipping and handling will be applied. Xtreme's warranty is limited to our products only. Our warranty does not cover the replacement or repair cost of any third-party accessory, electronic device or personal property.

For instructions about how to obtain warranty service for your product, please contact Customer Service: customerservice@xtremecables.com.

Content is subject to change without prior notice. Some content may differ from how the product works with your specific device.

WHAT'S INSIDE

Aria True Wireless Earbuds
Charging Case
Micro USB Charging Cable
Instruction Manual
FCC ID: 2AHAS-XBE90129

SPECIFICATIONS:
Bluetooth 5.0
Earbud Battery: 30mAh
Battery Case: 300mAh



MANUEL FRANÇAIS

855.999.8041 | WWW.XTREMECABLES.COM

Votre étui de chargement et vos écouteurs Aria ont des piles rechargeables intégrées pour une utilisation sans fil pratique. Assurez-vous de charger complètement les batteries avant la première utilisation ou lorsque les écouteurs sans fil n'ont pas été utilisés pendant une période prolongée.

ACTIVER VOS ÉCOUTEURS ARIA

- 1 Pour allumer, retirez les écouteurs de l'étui de chargement ou maintenez enfoncé le bouton multifonction des écouteurs gauche et droit pendant 3 secondes.
- 2 Pour mettre les écouteurs hors tension, placez les écouteurs dans l'étui de chargement ou maintenez enfoncé le bouton multifonction des écouteurs gauche et droit pend

COUPLAGE BLUETOOTH®

Couplage Écouteur-Écouteur
Retirez les écouteurs de l'étui de chargement ou maintenez enfoncé le bouton multifonction des écouteurs gauche et droit pendant 3 secondes jusqu'à ce que les voyants rouge et bleu clignotent alternativement. Les écouteurs entreront en mode d'appairage et l'écouteur principal continuera à clignoter en rouge et bleu tandis que l'écouteur secondaire clignotera lentement, indiquant que les écouteurs sont jumelés avec succès.

Couplage à Votre Téléphone ou Appareil Bluetooth®
Activez la fonction Bluetooth® sur votre téléphone ou appareil. Notez que la méthode varie en fonction de votre appareil Bluetooth®. Les téléphones Apple rechercheront automatiquement des écouteurs. Pour les téléphones Android, vous devrez rechercher manuellement un appareil Bluetooth®. Lorsque les écouteurs 'Aria' sont détectés par votre téléphone / appareil, cliquez sur 'Aria' pour terminer le couplage. Les écouteurs émettront l'invite 'Connecté' lorsque le couplage est réussi.

Couplage en Mode Mono
Les deux écouteurs peuvent être jumelés séparément avec l'appareil Bluetooth® Suivez les instructions de jumelage de l'étape précédente pour jumeler un écouteur séparément.

Remarque: la prochaine fois que les écouteurs seront mis sous tension, ils connecteront automatiquement le téléphone/ appareil précédemment connecté.

UTILISATION DE VOS ÉCOUTEURS ARIA

- 1 Pour mettre en pause et lire le son, cliquez momentanément une fois sur le bouton multifonction des écouteurs gauche et droit.

- 2 Pendant la lecture de musique, appuyez 3 fois sur le bouton multifonction de l'écouteur gauche pour augmenter le volume et appuyez sur le bouton multifonction de l'écouteur droit 3 fois pour le baisser.
 - 3 Pendant la lecture de musique, appuyez deux fois sur le bouton multifonction de l'écouteur droit pour passer à la piste/ chanson suivante, et appuyez deux fois sur le bouton multifonction de l'écouteur gauche pour passer à la piste/ chanson précédente.
 - 4 Pour répondre aux appels téléphoniques entrants, cliquez sur le bouton multifonction des écouteurs gauche et droit.
 - 5 Pour mettre fin à l'appel, appuyez sur le bouton multifonction des écouteurs gauche et droit.
 - 6 Pour rejeter un appel, appuyez longuement sur le bouton multifonction de l'écouteur gauche et droit pendant 2 secondes.
 - 7 Appuyez sur le bouton multifonction des écouteurs gauche et droit pendant 2 secondes pour activer Siri sur un iPhone.
- Remarque: lorsque la batterie des écouteurs est faible, une tonalité est émise toutes les 30 secondes jusqu'à ce que le casque soit éteint.*

RECHARGE DE VOS BOUCLES D'OREILLES

Chargement du Boîtier de Charge
Connectez le câble de chargement USB à un adaptateur secteur USB ou à un autre port de chargement USB. Branchez ensuite l'autre extrémité du câble dans le port du boîtier de charge. L'état de charge de la batterie s'affiche sur l'écran LED du boîtier. Le boîtier est complètement chargé lorsque '100' est affiché.

Chargement des Écouteurs
Assurez-vous que les écouteurs sont placés dans leurs fentes L et R correctes du boîtier. Tant que le boîtier est chargé, il chargera les écouteurs sans avoir besoin d'être connecté à une alimentation électrique.

CONSEILS UTILES

- Les performances peuvent être affectées par l'environnement ou lorsque les écouteurs se déchargent.
- L'interruption peut être causée par des obstacles entre les oreillettes et le périphérique Bluetooth®, par le Wi-Fi ou d'autres signaux haute fréquence, ou si les écouteurs sont mis hors de portée du périphérique Bluetooth® (environ 10m).
- Pour maintenir de bonnes performances de la batterie, chargez périodiquement l'étui de chargement (et les écouteurs), s'il n'est pas utilisé.

INSTRUCTIONS DE SÉCURITÉ ET D'ENTRETIEN

Le non-respect de ces consignes de sécurité peut entraîner un incendie, un choc électrique, des blessures, des dommages matériels ou des dommages à cet appareil. Assurez-vous de lire l'intégralité de ce manuel avant la première utilisation.

- N'utilisez pas les écouteurs dans des zones à fort trafic ou dans des environnements où des accidents pourraient survenir en raison d'une inattention ou d'un ralentissement de la réaction.
- N'utilisez pas cet appareil à d'autres fins que celles pour lesquelles il a été conçu.
- Tenez l'appareil éloigné des sources de chaleur et de la lumière directe du soleil.
- N'exposez pas l'appareil à des températures extrêmement élevées ou basses.
- Ne laissez pas l'appareil entrer en contact avec de l'eau ou tout autre liquide. S'il est mouillé, débranchez-le immédiatement de la source d'alimentation.
- N'utilisez pas l'appareil s'il est endommagé. Pour garantir la sécurité, les réparations ne doivent être effectuées que par un technicien qualifié.
- Lorsqu'il est complètement chargé, déconnectez-vous de la source de charge.
- Placez l'appareil sur une surface plane et solide pendant la charge.
- Gardez l'appareil hors de portée des enfants car ce produit n'est pas un jouet.

ATTENTION FCC

Tout changement ou modification non expressément approuvé par la partie responsable de la conformité pourrait annuler le droit de cet utilisateur à faire fonctionner l'équipement. Cet appareil est conforme à la partie 15 des règles FCC. Son fonctionnement est soumis aux deux conditions suivantes: (1) Cet appareil ne doit pas causer d'inférence nuisible, et (2) cet appareil doit accepter toute interférence reçue, y compris les interférences susceptibles de provoquer un fonctionnement indésirable.

Remarque: Cet équipement a été testé et déclaré conforme aux limites d'un appareil numérique de classe B, conformément à la partie 15 des règles FCC. Ces limites sont conçues pour fournir une protection raisonnable contre les interférences nuisibles dans une installation résidentielle. Cet équipement génère, utilise et peut émettre de l'énergie radiofréquence et, s'il n'est pas installé et utilisé conformément aux instructions, peut provoquer des interférences nuisibles aux communications radio. Cependant, il n'y a aucune garantie que des interférences ne se produiront pas dans une installation particulière. Si cet équipement ne cause pas d'interférences nuisibles à la réception de la radio ou de la télévision, ce qui peut être déterminé en éteignant et en rallumant l'équipement, l'utilisateur est encouragé à essayer de corriger les interférences par une ou plusieurs des mesures suivantes:

- Réorientez ou déplacez l'antenne de réception.

- Augmentez la séparation entre l'équipement et le récepteur.
- Connectez l'équipement à une prise sur un circuit différent de celui auquel le récepteur est connecté.
- Consultez le revendeur ou une radio expérimentée / Technicien TV pour obtenir de l'aide.

DÉCLARATION D'EXPOSITION AUX RADIATIONS FCC:

Cet équipement est conforme aux limites d'exposition aux rayonnements FCC définies pour une évaluation non contrôlée.

Cet émetteur ne doit pas être colocalisé ou fonctionner en conjonction avec une autre antenne ou émetteur.

GARANTIE UN AN

Xtreme garantit ses produits pendant un an contre les défauts de fabrication en cas d'utilisation régulière par le consommateur avec le reçu original de l'achat au détail.

Nous croyons en nos produits et voulons vous fournir un remplacement, si nécessaire, mais nous devons connaître le problème tant que le produit est toujours sous garantie. Si vous découvrez un défaut couvert par cette garantie, veuillez nous contacter pour recevoir un remplacement. Afin d'utiliser la garantie des produits, le client doit fournir une preuve du reçu du détaillant.

*Tous les clients en dehors des États-Unis seront responsables des frais d'expédition et de manutention si un remplacement est nécessaire qui n'est pas dû à un défaut de fabrication. S'il n'y a pas de défaut de fabrication, les frais d'expédition et de manutention seront appliqués.

La garantie de Xtreme est limitée à nos produits uniquement. Notre garantie ne couvre pas les frais de remplacement ou de réparation de tout accessoire tiers, appareil électronique ou propriété personnelle.

Pour savoir comment obtenir un service de garantie pour votre produit, veuillez contacter le service clientèle: customerservice@xtremecables.com.

Le contenu est sujet à changement sans préavis. Certains contenus peuvent différer de la façon dont le produit fonctionne avec votre appareil spécifique.

QU'EST-CE QU'IL Y A À L'INTÉRIEUR

Écouteurs sans fil Aria True
Cas de charge
Câble de chargement micro USB
Manuel d'instructions

SPÉCIFICATIONS:
Bluetooth 5.0
Batterie des Écouteurs: 30 mAh
Boîtier de Batterie: 300 mAh



ENGLISH MANUAL

855.999.8041 | WWW.XTREMECABLES.COM

